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Vragen van de leden Tellegen en Visser (beiden VVD) aan de Minister en 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over benzinedieven (ingezonden 
10 november 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Politie laat benzinedieven lopen»?1 

Vraag 2
Herkent u de problematiek die wordt geschetst, namelijk dat benzinedieven 
niet worden gepakt omdat papieren aangiftes niet in het digitale landelijke 
systeem worden geregistreerd? Zo ja, wat is de omvang van dit probleem en 
wat is er verbeterd sinds de beantwoording van eerdere vragen over ditzelfde 
onderwerp?2 

Vraag 3
Hoe verhoudt de opmerking in het bericht dat het nog geen storm loopt op 
de website waar aangifte van benzinediefstal kan worden gedaan zich tot uw 
stelling in antwoord op bovengenoemde de eerdere vragen, namelijk dat 
pomphouders de digitale aangiftefaciliteit bij de politie goed weten te vinden? 

Vraag 4
Op welke wijze bent u voornemens de bekendheid te verbeteren van de 
website waarop pomphouders digitaal aangifte kunnen doen? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van al genomen en voorgenomen maatregelen 
om het probleem van benzinedieven aan te pakken? Is onderzocht of en op 
welke wijze camerabeelden ondersteunend zouden kunnen werken? 

Vraag 6
Hoeveel mensen staan geregistreerd in het landelijke registratiesysteem van 
doorrijders? Klopt het dat het hier geen unieke registraties betreft, maar 
registraties van mensen die meermaals in de fout zijn gegaan? 

1 Persdienst, 6 november 2014
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2014–2015, nr. 294
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Vraag 7
Hoe verloopt de terugkoppeling van een aangifte naar pomphouders?
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